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Protokół Nr LVI 

z obrad LVI sesji Rady Gminy z dnia 28 maja 2018 r. 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:15 w Urzędzie Gminy w Pabianicach. 
 
Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych – nieobecny radny 
to: P. Rychłowski. Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli 
sołtysi obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 oraz przedstawiciele Urzędu Gminy: Wójt 
Gminy H. Gajda,  Kierownik ref. Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek oraz radca prawny mec. A. 
Jankowski, Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej S. Izbicki, Sekretarz Gminy A. 
Chodasewicz- Izaszek.  
 
 
Ad. pkt 1. 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, który powitał przybyłych i 
stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. pkt 2. 
 
Do protokołów z LIV sesji Rady i LV sesji Rady Gminy uwag nie wniesiono. Protokoły zostały przyjęty 
w głosowaniu 12 głosami za, 2 radnych nie brało udziału w głosowaniu.  
 
Ad. pkt 3. 
 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, do którego Wójt Gminy wnioskował o 
wprowadzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
- zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska 
do likwidacji lokalnych kotłowni lub palenisk węglowych i zastąpienie przez źródło o wyższej 
sprawności wytwarzania, 
 
-  wyrażenia zgody na umieszczenie tablicy upamiętniającej wysiedlenie mieszkańców wsi Petrykozy 
w 1940 r.  
 
-  zmiany Uchwały Nr LIV/499/2018 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego w 2018 na dania inwestycyjne.  
Ponadto Wójt powiedział do projektu uchwały w sprawie ustalenia odstępstw od zakazu spożywania 
napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Pabianice będzie wprowadzał 
autopoprawkę o rozszerzenie dotyczące wsi Terenin, ponieważ w tej miejscowości będzie również 
organizowany piknik.  
Więcej wniosków o zmian w porządku obrad nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady poddawał kolejno zgłoszone przez Wójta Gminy do porządku obrad projekty 
uchwał.  
 
Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 
kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska do likwidacji lokalnych kotłowni lub palenisk 
węglowych i zastąpienie przez źródło o wyższej sprawności wytwarzania Rada opowiedziała się w 
głosowaniu jednogłośnie. 
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Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na umieszczenie 
tablicy upamiętniającej wysiedlenie mieszkańców wsi Petrykozy w 1940 r. Rada opowiedziała się w 
głosowaniu jednomyślnie.  
 
 
Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr LIV/499/2018 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Pabianickiego w 2018 na dania inwestycyjne Rada opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie.  
 
Porządek obrad wraz z prowadzonymi zmianami Rada przyjęła w głosowaniu jednogłośnie.  
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
 
1. Otwarcie obrad LVI   sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  LIV i LV   sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Informacja Przewodniczących o pracy Komisji między sesjami. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych. 

7. Stan przygotowań szkół do przyjęcia 8 klasy.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ powołania Gminnej Rady Seniorów w Gminie Pabianice oraz nadania jej statutu – Uchwała Nr 
LVI/A/2018  

b/ określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie , restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 
Gminy Pabianice- Uchwała Nr LVI/B/2018  

c/wyrażenia zgody na wykup nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Pabianice z przeznaczeniem 
pod drogę – Uchwała Nr LVI/C/2018  

d/ ustalenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na 
terenie Gminy Pabianice – Uchwała Nr LVI/D/2018  

e/ zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska 
do likwidacji lokalnych kotłowni lub palenisk węglowych i zastąpienie przez źródło o wyższej 
sprawności wytwarzania, 
 
f/ wyrażenia zgody na umieszczenie tablicy upamiętniającej wysiedlenie mieszkańców wsi Petrykozy 
w 1940 r.  
 
g/ zmiany Uchwały Nr LIV/499/2018 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego w 2018 na dania inwestycyjne.  
 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

10. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. 
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11.  Zamknięcie obrad sesji . 

 

Ad. pkt 4.  
 
Przewodniczący Komisji przedłożyli informacje o pracy Komisji między sesjami.  
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. Lubowicka poinformowała, że Komisja 
miedzy sesjami odbyła 1 posiedzenie, na którym dokonano analizy  działań Gminy w zakresie 
zapewnienie bezpieczeństwa przeciwpożarowego we współpracy z jednostkami OSP.  
Komisja omówiła  materiały  na najbliższą sesję Rady Gminy Pabianice.  
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że Komisja między 
sesjami odbyła 1 posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją na temat stanu  przygotowań szkół 
do przyjęcia 8 klasy. Zapoznała się z analizą  kosztów.  
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej J. Błoch poinformował, że 
Komisja między sesjami odbyła 1 posiedzenie, na którym  zapoznała się  sprawozdaniem  z wykonania 
budżetu gminy Pabianice za 2017 rok.  
Przyjęła  informację  o planowanych inwestycjach i remontach w szkołach podstawowych w ramach 
środków finansowych przyznanych w budżecie gminy na 2018 rok. 
Zapoznała się z  materiałami  na sesję Rady Gminy.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja Rewizyjna dokonała 
analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok oraz opracowała wniosek do RIO o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.  

Do przedłożonych informacji nie zgłoszono pytań.   

 
Ad. pkt 5. 
 
Wójt Gminy przedłożył  informacje o pracy Urzędu Gminy od ostatniej sesji.  
Informacja zapisana poniżej.  
 
INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE O PRACY MIĘDZY SESJAMI  

maj 2018 

 

W zakresie utrzymania dróg  

1. Wykonano nakładkę asfaltową na drodze Wola Żytowska – Wymysłów zgodnie z zawartą umową. 

Trwają prace wykończeniowe tj. utwardzenie poboczy drogi oraz oznakowanie pionowe.  Termin 

zakończenia wg umowy 15.07.2018 r.           

2. Z Zarządu Województwa Łódzkiego  otrzymaliśmy decyzję o przyznaniu środków finansowych na  

modernizację drogi Bychlew – Jadwinin w kwocie 312 560 zł. 

 3. Dokonano otwarcia ofert na zadanie inwestycyjne pn: „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Piątkowisko od drogi powiatowej nr 4911E do granicy z gminą Dobroń”. Wpłynęły dwie ofert na kwoty 

4.490.883,41 zł   

i 4.395.507,11 zł. Wartość zadania wg kosztorysu inwestorskiego  opracowanego w  roku 2017  

2.400.000 zł.  Według informacji uzyskanych od przedsiębiorców w okresie I półrocza 2018 r. nastąpił 

gwałtowny wzrost  kosztów materiałów i robocizny (roboty brukarskie  wzrost o 100%. Kruszywo 

wzrost o ok. 70% a także wzrost cen paliwa) co spowodowało wzrost kosztów  tych robót.        
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4. Ustawiono 2 lustra drogowe  w miejscowości  Hermanów oraz uzupełniono oznakowanie pionowe w 

Tereninie.  

5. Uzupełniano ubytki w nawierzchniach dróg przy użyciu kruszywa drogowego, masy asfaltowej na 

zimno z wykorzystaniem ciągnika i przyczepy oraz robotników drogowych.  

6. Porządkowano pobocza dróg gminnych polegające na zbieraniu  śmieci i odpadów komunalnych.  

7. Wysłano zaproszenia do złożenia ofert na wycięcie 2 szt. drzew rosnących w pasie dróg gminnych w 

Górce Pabianickiej i Pawlikowicach   

8. Zakończono  wykonywanie  remontów  cząstkowych  w nawierzchniach asfaltowych dróg  na terenie 

Gminy Pabianice przez firmę  BUD-DROG z Koluszek z którą  mamy podpisaną umowę.  

9. Rozpoczęto wykaszanie  poboczy dróg przy  użyciu  kosiarki ciągnikowej i kos spalinowych.  

10. Zamontowano progi zwalniające w obrębie szkoły w Piątkowisku i w miejscowości Gorzew.   

11. Udzielano odpowiedzi i wyjaśnień na pisma i wnioski kierowane do Urzędu Gminy przez 

mieszkańców w różnych sprawach. 

12. Uzgadniano na bieżąco dokumentacje projektowe w zakresie prowadzenia robót w pasie drogowym 

i umieszczenia urządzeń nie związanych z funkcjonowaniem drogi. 

13. Wydawano decyzje na zajęcie pasa drogowego drogi publicznej w związku z umieszczeniem 

urządzenia obcego nie związanego z funkcjonowaniem drogi. 

14 Wydawano decyzje na lokalizację  i urządzenie zjazdu z drogi gminnej do nieruchomości. 

15. Wykonywano inne czynności związane z bieżącym utrzymaniem dróg na terenie gminy Pabianice 

oraz wykonywano prace biurowe związane z funkcjonowaniem Referatu Dróg i Planowania 

Przestrzennego w Urzędzie Gminy Pabianice. 

 

W zakresie planowania przestrzennego: 

 Przeprowadzono 7 spraw z zakresu opiniowania wstępnych projektów podziału nieruchomości. 

 Przeprowadzono 42 sprawy z zakresu wystawienia wypisów i wyrysów, zaświadczeń z miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego.  

 Przeprowadzono 7 spraw z zakresu – wyjaśnienia, interpretacje, opinie, wnioski, akty prawne 

dotyczące planowania i zagospodarowania przestrzennego oraz spraw budownictwa).  

 Prowadzono czynności wynikające z przeprowadzanych procedur planistycznych w związku z 

uchwalaniem zmiany studium i planów miejscowych. 

Obecne etapy: 

1. Zmiana studium – zakończono etap wyłożenia do publicznego wglądu. Etap zbierania uwag. 

2.  Górka Pabianicka – częściowo ponowiono etap opiniowania i uzgadniania projektu z właściwymi 

organami. Oczekiwanie na uzyskanie opinii izby rolniczej w związku ze zmianą przeznaczenia 

gruntów rolnych na cele nierolnicze.  
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3. Świątniki  – częściowo ponowiono etap opiniowania i uzgadniania projektu z właściwymi organami. 

Oczekiwanie na uzyskanie opinii izby rolniczej w związku ze zmianą przeznaczenia gruntów rolnych 

na cele nierolnicze. 

4. Piątkowisko – etap opiniowania i uzgadniania projektu.  

5. Porszewice  - etap wyłożenia do publicznego wglądu projektu.  

6. Rydzyny – etap zawiadomienia - ogłoszenia o przystąpieniu do sporządzenia projektu planu.    

7. Porszewice - etap zawiadomienia - ogłoszenia o przystąpieniu do sporządzenia projektu planu.    

8. Bychlew – etap zawiadomienia - ogłoszenia o przystąpieniu do sporządzenia projektu planu.    

 

W zakresie pracy Referatu Ochrony Środowiska 

 i Gospodarki Nieruchomościami 

 

W zakresie gospodarki wodno-ściekowej 
 
1. Wydano 12 szt. warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej (ogółem 66 w roku 

2018)  oraz 9 szt. warunków  przyłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej (ogółem 22 w roku 2018) 

2. Trwają prace przygotowawcze pod inwestycje wodociągowe. 

3. Przyjęto 5 wniosków o dofinansowanie budowy przyłączy kanalizacyjnych, 5 wniosków o 

dofinansowanie budowy przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków. Łącznie w 2018 r. 10 

wniosków o dof. budowy przyłączy (łącznie na sumę 26.126,50 zł) oraz 21 wniosków o dof. budowy 

przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków (łącznie na sumę 137.099,75 zł) 

4. Sporządzono raport z realizacji „ Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu  Pabianickiego” za lata 

2016 i 2017 

 
 
W zakresie gospodarki nieruchomościami: 
 
1. Wydano 4 decyzje podziałowe nieruchomości, 

2. Wydano 11 zawiadomień o nadaniu numerów posesji i zaprojektowano 220 szt. numerów  posesji, 

3. Wykonano 200 szt. wypisów z rej. gruntów do celów służbowych, 

4. Wykonano 14 szt. wypisów z KW do celów służbowych, 

5. Wprowadzono  do rejestru  30 szt. aktów notarialnych, 

6.  85 spraw różnych dot. rozgraniczeń nieruchomości, podziałów nieruchomości, numeracji posesji,  

zaświadczeń o osobistym prowadzeniu gospodarstw rolnych, zeznań świadków dot. pracy w 

gospodarstwie rolnym u rodziców, zamiany gruntów, scaleń, klasyfikacji gruntów, zwrotu prawa 

własności bądź użytkowania wieczystego za mienie pozostawione poza granicami kraju.  

 
W zakresie działalności gospodarczej i rolnictwa 
 
1. Przyjęto i wprowadzono 26 szt. wniosków o  wpis  do CEIDG, 
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W zakresie gospodarki gruntami: 
 
1. Wydano 64 decyzje ustalających opłatę adiacencką dla wsi Piątkowisko i Kudrowice z tytułu 

wybudowania sieci kanalizacyjnej. 
 
W zakresie ochrony środowiska 
 
1. Przeprowadzono 14 postępowań związanych z wydaniem zezwoleń lub zaświadczeń w sprawie 

wycięcia drzew. 

2.  Wydano  decyzję o odmowie wszczęcia postępowania w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla zadania pod nazwą ,,Budowa stacji bazowej telefonii komórkowej PLAY w  

Porszewicach’’ . 

3.  Wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na 

zadanie pod nazwą .:  ,,Modernizacja systemu kraty rzadkiej, systemu odbioru i transportu kratek, 

oraz  systemu wentylacyjnego w budynku kraty  rzadkiej na terenie GOŚ- ŁAM. 

4. Sporządzono 5 protokołów z szacowania szkód łowieckich wyrządzonych przez zwierzynę łowną  w 

uprawach i płodach rolnych 

 
W  zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi 
 
1. Przyjęto i wprowadzono do programu  25 deklaracji; 

2. Zaksięgowano 25 879,70  zł.   z tytułu wpłat za  gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

3. Sporządzono  2 postanowienia; 

4. Sporządzona analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Pabianice za rok 

2017; 

5. Wystawiono 218 upomnień; 

6. Sporządzono 4 umowy o udzielenie dotacji z budżetu gminy na likwidację pokryć dachowych 

zawierających azbest. 

7. Sporządzono częściowy raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu  

Pabianickiego” za lata 2016 i 2017. 

8. Przeprowadzono kontrolę w terenie w zakresie przestrzegania  ustawy o utrzymaniu  czystości i 

porządku na terenie gminy Pabianice 

 

Pozyskiwanie środków zewnętrznych:  

 

1. Gminy Dom Kultury w Bychlewie - projekt ZIT  
- opracowano i złożono wniosek o dofinansowanie projektu na rozbudowę i doposażenie Gminnego 
Domu Kultury w Bychlewie, trwa ocena wniosku.  
- całkowita wartość projektu = 5.232.305,63 zł   
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w tym: kwalifikowalne = 4.046.558,71 zł, dofinansowanie 3.399.918,63 zł, wkład własny 
(kwalifikowalne+niekwalifikowalne tj. VAT i odliczenie na działalność komercyjną) 1.832.387,00 
zł  
wkład własny w podziale na lata: 2018 r. – 136.765,00 zł  (w tym dokumentacja techniczna, studium 
wykonalności, Program Fumkcjonalno-użytkowy); 2019 r. – 20.000,00 zł (zarządzanie projektem w 
tym inspektor nadzoru), 2020 r. – 200.000,00 zł (koszty zarządzania, zamówienie wyposażenia), 
2021 r. - 1 570 887,00 zł (budowa, doposażenie, koszty zarządzania, promocji). 
 
- trwa opracowanie operatu niezbędnego do wykupu wieczystego użytkowania od obecnego 
posiadacza, działki sąsiadującej z obecnym terenem zajmowanym przez Dom Ludowy. 

 
2. Projekt "Gmina Pabianice zapewnia dobrą jakość edukacji w Szkole Podstawowej w Bychlewie"  

- trwa bieżąca koordynacja projektu: opisywanie dokumentów księgowych, monitoring realizacji 
zajęć i korzystania z zakupionego sprzętu  
- uzyskano rozliczenie wniosku o płatność za okres od grudnia 2017 do lutego 2018 r.  

 
3. Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach - ZIT- sporządzono protokół 

odbioru końcowego - zgodnie z umową potrącono kwotę należną za przygotowanie wniosku z 
powodu błędów wykazanych na etapie oceny formalnej 

 
4. Termomodernizacja budynku Przedszkola w Żytowicach - ZIT - trwa    

  opracowanie protokołu odbioru końcowego, 
 
5.  Wytyczenie dwóch szlaków turystycznych na terenie Gminy Pabianice – Projekt Stowarzyszenia 

Folklor Ma Sens w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020 za 
pośrednictwem LGD BUD-UJ Razem. Trwa ocena złożonego wniosku. Całkowita wartość 
projektu  
19.992,00 zł - dla stowarzyszenia dofinansowanie wynosi 100% wartości projektu.  

 
6. Organizacja MFF POLKA 2018 r.  

 
- w związku z odrzuceniem przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego projektu na 
dofinansowanie realizacji Festiwalu złożono odwołanie, które zostało uwzględnione i przyznano 
40.000,00 zł z programu Ministra,  
 
- trwa opracowanie materiałów promocyjnych, przygotowywane są wnioski o zgodę na przemarsz 
korowodu ulicami Pabianic i w Bychlewie,  
 
- przygotowano i złożono ofertę do Marszałka Województwa Łódzkiego w sprawie realizacji usługi 
promocyjnej podczas Festiwalu, czego efektem może być pozyskanie kolejnych środków 
niezbędnych do pokrycia kosztów wydarzenia. 
 

W zakresie oświaty, kultury i sportu  

1. W miesiącu maj 2018 r. z usług opiekunów dziennych zatrudnionych przez gminę korzystało 
dziesięcioro dzieci. Jest to maksymalna liczba dzieci, jaka może być objęta opieką.  
 

2. Projekty organizacji szkół na rok szkolny 2018/2019 zostały zaopiniowane przez Kuratorium 
Oświaty w Łodzi, zaakceptowane przez Wójta i dołączone do dokumentacji oświatowej. 
 

3. Szkoła w Petrykozach przekazała 3 wnioski o przyznanie nagrody Łódzkiego Kuratora Oświaty dla 
nauczycieli za szczególne osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze. 
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4. Został złożony wniosek do MEN w sprawie zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej z 0,4 
% rezerwy roku 2018 z tytułu dofinansowania wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne do 
realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w szkole podstawowej w 
Bychlewie. 

 
5. Dokonano podziału dotacji celowej w zakresie wychowania przedszkolnego na rok 2018 r. : 

Łączna kwota dotacji : 223 310 zł. 

Rozdział 80103 /odziały przedszkolne przy szkołach podstawowych: 157 550 zł./ 

S.P. Bychlew: 47 950 zł. 
 
S.P. Petrykozy: 76 720 zł. 
 
S.P. Pawlikowice: 32 880 zł. 
 
W rozdziale 80104 (przedszkola) kwota dotacji 65 760 zł. została przyznana Zespołowi Szkolno-
Przedszkolnemu w Piątkowisku z przedszkolem w Żytowicach. 
 
6. Przygotowano specyfikację istotnych warunków zamówienia na remont budynku przy Szkole 

Podstawowej w Pawlikowicach. Z chwilą uprawomocnienia się pozwolenia na budowę, gmina 
ogłasza postępowanie o zamówienie publiczne, tak aby prace mogły zakończyć się w połowie 
sierpnia 2018 r. 
 

7. Trwa opracowywanie i uzgadnianie poszczególnych elementów specyfikacji istotnych warunków 
zamówienia na rozbudowę budynku Szkoły Podstawowej w Petrykozach o sale gimnastyczną i sale 
dydaktyczne. Gmina planuje ogłosić postępowanie o zamówienie publiczne w pierwszych dniach 
czerwca. 
 

8. Informacja Wójta Gminy Pabianice o rozstrzygnięciu otwartego konkursu ofert na wsparcie zadania 
publicznego „Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w 2018 r." 

Na podstawie: 

1. Rocznego programu współpracy na rok 2018 Gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi 
określonego w uchwale XLVII/449/2017 z dnia 27 listopada 2017 r.  Rady Gminy Pabianice, 

2. Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, 
3. Ustawy z dnia 30 czerwca 2009 r. o finansach publicznych,  

przyznano dotację następującym organizacjom na wsparcie zadania publicznego „ Organizacja 
wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w 2018 r.” 

- Ludowy Klub Sportowy „ Orzeł ” Piątkowisko – 21 225 zł – obóz Szczecinek 

- Ludowy Klub Sportowy „ Orzeł ” Piątkowisko  - 21 020 zł – Kolonie Kąty Rybackie 

- Stowarzyszenie „ Folklor Ma Sens” - 19 475 zł – Kolonie Dubiecko 

- Ludowy Klub „ Sportowy” Bychlew – 3 780 zł – Obóz Żerków 
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- Ochotnicza Straż Pożarna w Kudrowicach – 7 500 zł – obóz Mikoszewo 

- Pabianickie Towarzystwo Turystyczno-Krajoznawcze – 17 000 zł – Kolonie Murzasichle 

Łącznie rozdysponowano środki w kwocie 90 000 zł. 

 

Wykorzystanie świetlic wiejskich z terenu Gminy Pabianice w maju 2018 r. 

1. Świetlica wiejska w Koninie 

 Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa : Carpe Diem, OSP w 

Koninie, KGW Konin-Majówka; 

 Wynajem sali na potrzeby organizacji imprez prywatnych: 4-7.05,  11-14.05,           18-21.05,   

25-28.05; 

2. Świetlica wiejska w Jadwininie 

 spotkanie organizacji społecznych działających na terenie sołectwa (rada sołecka); 

wynajem sali na potrzeby organizacji imprez prywatnych: 4-7.05., 11-14.05,   25-28.05,  

3. Świetlica wiejska w Hermanowie 

 w każdy czwartek miesiąca w godz.18-20.00 świetlica dostępna dla mieszkańców Hermanowa 

( pomoc w zakresie obsługi komputera, bilard, tenis stołowy – osoby odpowiedzialne za 

utrzymanie porządku i czystości panowie Modrzejewski i Strzemecki) 

 Wynajem na potrzeby organizacji imprez prywatnych 11-14 05,   

4. Dom Ludowy w Bychlewie 

 śr w godz. 17-18 odbywają się zajęcia fitness dla mieszkańców; 

 wt, czw 15.30-20.30 zajęcia z kapelą oraz ZPIT „ Bychlewianka” ( 4 grupy zespołu); 

 Wynajem na potrzeby organizacji imprez prywatnych 11-14.05, 25-28. 05,    

5. Obiekt sportowy w Piątkowisku 

 wynajem obiektu na potrzeby organizacji imprez prywatnych : 11-14.05,  18-21.05,   

 Zebrania Zarządu LKS „ Orzeł” Piątkowisko 

 Pn-pt 15.30-20.00 – spotkania organizacyjne i treningowe drużyn młodzieżowych i drużyny 

seniorów. 

 Sb-nd – spotkania ligowe wg terminarza rozgrywek ŁZPN 

6. Świetlica wiejska w Woli Żytowskiej 

 w pon/śr/pt w godz. 18.15-20.15 Aerobik / Gimnastyka ogólnorozwojowa 

 pn/śr/pt w godz. 15.30-20.30 Świetlica ogólnodostępna dla mieszkańców gminy. 

 spotkanie organizacji społecznych działających na terenie sołectwa. ( KGW, Rada sołecka) 
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7. Obiekt sportowy w Bychlewie 

 pn-pt godz. 15.00-20.00 spotkania organizacyjne, oraz treningowe drużyn piłkarskich 

młodzieżowych oraz drużyny seniorów. 

 sb-nd – spotkania ligowe wg terminarza rozgrywek ŁZPN 

 
Po przedłożonej przez Wójta Gminy informacji głos zabrała Sekretarz Gminy A. Chodasewicz Izaszek 
informując  na temat obowiązujących od  25 maja 2018 r. przepisów Rodo.  
Rodo  jest ogólnym rozporządzeniem o ochronie danych osobowych,  które ma  na celu zharmonizować 
przepisy o ochronie danych osobowych w Unii Europejskiej.  
Ustawa o ochronie danych osobowych stanowi, że powołany zostanie Prezes Urzędu Ochrony Danych 
Osobowych (PUODO), który zastąpi funkcjonującego do tej pory Generalnego Inspektora Ochrony 
Danych Osobowych (GIODO). Jedna ze zmian, jaka została zapisana w nowej ustawie to uprawnienia 
prezesa urzędu do kształtowania wewnętrznej struktury tej instytucji. Do tej pory zmiany musiały być 
zaakceptowane przez prezydenta. 

Jeżeli chodzi o Urząd Gminy to ustawa o ochronie danych osobowych funkcjonuje już od 1997 roku.  

Rodo obejmuje swym zasięgiem działania zarówno osób publicznych jak również prywatnych, które w 
swojej działalności przetwarzają  dane osobowe. Jest to reforma pro obywatelska. 

W związku z wejściem w życie tego rozporządzenia Urząd Gminy już dużo wcześniej podjął działania 
przeszkolenia pracowników w tym zakresie. Szkolenie wszystkich pracowników tzw. zamknięte odbyło 
się w listopadzie ubiegłego roku. Poza tym zostali przeszkoleni wszyscy kierownicy referatów Urzędu 
Gminy na szkoleniach otwartych. Materiały szkoleniowe zostały przesłane za pośrednictwem poczty 
elektronicznej do wszystkich pracowników Urzędu Gminy, którzy  zobowiązani zostali  do 
przestrzegania tych  przepisów.  

Pod kątem nowych przepisów została zaktualizowana instrukcja systemu informatycznego służąca do 
przetwarzania danych osobowych. W Urzędzie Gminy  przetwarzane są tylko i wyłącznie dane służące 
do załatwiania spraw petenta.  

Ponadto Sekretarz Gminy zwróciła się do wszystkich obecnych na sesji radnych, sołtysów o 
rozpropagowanie informacji wśród mieszkańców w wieku 60 + o możliwości wyposażenia swojej 
osoby w Ogólnopolską Kartę Seniora, która uprawnia do skorzystania z wielu zniżek za usługi 
świadczone w różnych instytucjach, które przystąpiły do takiego programu, między innymi 
(sanatoriach, kinach, teatrach sklepach). Informowała również, że jest też do nabycia dla osób w tymi 
wieku Wojewódzka Karta Seniora. Wszystkie wnioski służące do wyrobienia takich kart można pobrać 
w sekretariacie Urzędu Gminy, bądź na odpowiednich stronach internetowych.  

Radny A. Skawiński zabierając głos w nawiązaniu do informacji Wójta Gminy zauważył, że  brak jest 
informacji na temat małych projektów, wnioski  można było składać do końca tego miesiąca  do Urzędu 
Wojewódzkiego. Pytał, czy gmina w ogóle występowała z takowymi. 

Poza tym radny  zwrócił się do Wójta Gminy, aby jeszcze raz poinformował w temacie wniosków 
składanych na termomodernizację (ZIT). Radny przypomniał, że składał wniosek na poprzedniej sesji 
Rady Gminy o przekazanie pełnych informacji i wyjaśnień w tym temacie, nie otrzymał dotychczas 
odpowiedzi, jedynie taką, że termin udzielenia odpowiedzi wydłużono do 30 dni. Przypomniał, że 
termin ten także już minął.   

Radny Ł. Drewniak zwrócił się  z pytaniem dlaczego studium zagospodarowania przestrzennego Górki 
Pabianickiej i Świątnik wróciło do pierwotnego etapu.  
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Drugim pytaniem jakie zadał radny było pytanie dotyczące konsultacji społecznych w sprawie planu 
zagospodarowania przestrzennego województwa łódzkiego (informacja na stronie Urzędu Gminy). 
Radny pytał, czy gmina Pabianice bierze w tych konsultacjach czynny udział chociażby  w temacie 
infrastruktury drogowej, ponieważ w planie woj. łódzkiego jest informacja, że przez teren naszej gminy 
ma przebiegać  kolej szybkiego ruchu.  

Radny K. Kowalski nawiązując do informacji Wójta, w której Wójt informował, że odbyła się procedura 
na wyłonienie wykonawcy oświetlenia drogi powiatowej, pytał, w którym miejscu i czy coś w tym 
temacie już się zadziało.  

Prosił też o wyjaśnienie w temacie dot. przetargu na drogę; wysokości kwot -  4 mln. zł.  podanych przez 
firmy przystępujące do przetargów  na wykonanie dróg podczas gdy  kosztorys inwestorski opiewał na 
kwotę 2 mln. zł. w rezultacie czego przetarg unieważniono. Radny pytał, czy wobec powyższego będzie 
wykonywany drugi kosztorys, czy taka inwestycja ma w ogóle szanse powodzenia.  

Wójt na to pytanie odpowiedział, że w takiej sytuacji prawdopodobnie nie będziemy tworzyć tak dużego 
deficytu i chyba zrezygnujemy z tej inwestycji.  

 

Ad. pkt 6.  

 

Radna Z. Kasperska wystąpiła z wnioskami pisemnymi w sprawach: 

- poprawienia bezpieczeństwa dzieci dojeżdżających do szkół wsiadających i wysiadających na DK 71 
w Świątnikach. 

-poprawienia bezpieczeństwa mieszkańców na DK 71 poprzez wyłożenie chodnika i ścieżki rowerowej. 

- uzupełnienie brakującego oświetlenia wzdłuż DK 71w Świątnikach. 

- brak pozytywnej reakcji  na prośby o położenie progów zwalniających na drodze przy S.P. w 
Petrykozach. 

- wyłączenia działki usytuowanej w Świątnikach będącej w użytkowaniu mieszkańców Świątnik z 
ustawowego zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych w dniu pikniku 
rodzinnego organizowanego przez radę sołecką dla mieszkańców.  

 

Radny Ł. Drewniak zabierając głos przypomniał, że składał wniosek w sprawie zamontowania progów 
zwalniających przy Ośrodku Zdrowia w Petrykozach, pytał, czy w tym temacie gmina podjęła działania.  

Wójt odpowiedział, że na pewno tak, poinformował, że w tej sprawie musi też wypowiedzieć się 
odpowiednia Komisja d/s bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym z uwagi na, że jest to droga 
powiatowa.  

Radny A. Skawiński pytał, czy w związku z tym, iż obecnie trwa nabór wniosków w Urzędzie 
Marszałkowskim z Programu Obszarów Wiejskich,  Gmina Pabianice planuje składanie jakiś 
wniosków, jeżeli tak to w jakim zakresie, jeżeli nie to dlaczego.   

Radny A. Skawiński  nawiązał do wniosku radnej Z. Kasperskiej  w sprawie dot.  wyłączenia działki 
usytuowanej w Świątnikach będącej w użytkowaniu mieszkańców Świątnik z ustawowego zakazu 
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych w dniu pikniku rodzinnego 
organizowanego przez radę sołecką, aby na dzisiejszej sesji  rozszerzyć uchwałę, która już w tej sprawie 
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będzie dziś podejmowana dla miejscowości Kudrowice, Terenin o miejscowości, w których również 
będą odbywały się pikniki biorąc pod uwagę wnioski sołtysów, którzy obecni są na dzisiejszej sesji.   

Radny M. Gryska złożył wniosek na piśmie w sprawie zamontowania elementów zmniejszających 
szybkość pojazdów przed skrzyżowaniem przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Petrykozach.  

Więcej spraw nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poinformował, że między sesjami nie wpłynęły do biura rady interpelacje, 
zapoznał  radę z odpowiedziami, które wpłynęły dna wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji.  

 

Ad. pkt 7. 
 
Kierownik M. Wieczorek przedstawił informację, nt. stanu przygotowań szkół do przyjęcia 8 klasy w 
oparciu o informacje przekazane przez dyrektorów szkół, co stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 
Jednocześnie poinformował o sytuacji biblioteki w Bychlewie, która docelowo będzie zlokalizowana w 
GDK. 
 
Odnosząc się do poruszonej kwestii radny Ł. Drewniak zapytał, czy biblioteka w Petrykozach zostanie 
przeniesiona na stałe do budynku OSP. 
 
Kierownik odpowiedział, że po rozbudowie szkoły wróci tam. 
 
Radny pytał również, czy pomieszczenia, do których ma zostać przeniesiona biblioteka w Bychlewie to 
pomieszczenia gminne, a jeżeli nie to jaki będzie koszt wynajmu. 
 
Kierownik wyjaśnił, że są to pomieszczenia prywatne. Koszty wynajmu są negocjowane. Były 
rozpatrywane inne lokalizacje, ale wybrana została najlepsza ze względu na dostęp, dojazd, wielkość i 
stan. 
 
Radny A. Skawiński także zapytał o koszty wynajmu. 
 
Kierownik stwierdził, że w Bychlewie nie będzie kosztów związanych z remontem pomieszczeń, 
natomiast konieczny jest remont pomieszczenia w OSP Górka Pabianicka, gdzie ma być zlokalizowana 
biblioteka. Będzie to 37 tys. zł. Bieżące opłaty związane z wynajmem nie są jeszcze znane z uwagi na 
prowadzone przez Wójta negocjacje w tej kwestii. 
 
Radny pytał, jakie inne lokalizacje były brane pod uwagę. 
 
Kierownik wyjaśnił, że w pomieszczeniu, gdzie obecnie znajduje się sklep – najbliżej szkoły, po lewej 
stronie w stronę Bełchatowa. Jednak odrzucono tę lokalizację z uwagi na utrudnione parkowanie, 
problemy z ogrzewaniem i konieczność poniesienia znacznych nakładów finansowych na remont. 
 
Radny pytał o Dom Ludowy w Bychlewie. 
 
Kierownik odpowiedział, że obiekt ten nie był brany pod uwagę z powodu braku miejsca na ulokowanie 
biblioteki. 
 
Innych uwag nie było. 
 
 
Ad. pkt 8. 
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W-ce Przewodnicząca Rady przedstawiła projekty uchwał od nr roboczego LVI/A/2018 do nr     
LVI/G/2018, co stanowi zał. od nr do nr 4 do nr 10. 
 
Uwag do projektu o nr roboczym LVI/A/2018 nie było. Uchwała Nr LVI/508/2018 została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
Uwag do projektu o nr roboczym LVI/B/2018 nie było. Uchwała Nr LVI/509/2018 została przyjęta 13 
głosami za, przy 1 głosie przeciw. 
 
Do przyjętej uchwały zapytanie złożyła sołtys wsi Rydzyny K. Helbik. Pytała, czy cmentarz w 
Rydzynach znajduje się w rejestrze zabytków. 
 
Kierownik M. Wieczorek wyjaśnił, że jest wpisany do gminnej ewidencji zabytków. 
 
W związku z tą odpowiedzią sołtys zapytała, czy gmina powinna się zająć tym cmentarzem na mocy tej 
uchwały. 
 
Kierownik odpowiedział, że jeżeli właściciel cmentarza wystąpi z wnioskiem to rada będzie 
rozpatrywać taki wniosek. Obecnie cmentarz jest własnością Skarbu Państwa, ale pastor z parafii 
ewangelickiej stara się o jego przejęcie. Jeżeli stanie się jego właścicielem to będzie mógł starać się o 
dotację na remont. 
 
Sołtys uważała, że cmentarz powinien zostać wyremontowany ze względu na jego zły stan. 
 
Innych uwag nie było. 
 
Do kolejnego projektu o nr roboczym LVI/C/2018 uwag nie było. Uchwała Nr LVI/510/2018 została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Podczas omawiania projektu uchwały o nr roboczym LVI/D/2018 głos zabrał radca prawny mec. A. 
Jankowski, który wyjaśnił, że na sesji czerwcowej przedstawiony zostanie projekt uchwały, która będzie 
regulować kwestię odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w sposób kompleksowy. 
Niemniej wskazał na problemy jakie wiążą się z tą sprawą z uwagi na stanowisko Urzędu 
Wojewódzkiego. 
 
Radny Ł. Drewniak zawnioskował o dopisanie do projektu uchwały w sprawie odstępstw od zakazu 
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Pabianice (projekt 
uchwały o nr roboczym LVI/D/2018) tych imprez, które mają odbyć się w lipcu. 
 
Mecenas zauważył, że złożony został tylko jeden wniosek o wprowadzenie takich odstępstw – sołectwa 
Kudrowice. 
 
Radny A. Skawiński uważał, że można wprowadzić zmiany do projektu uchwały autopoprawką Wójta. 
Zaproponował przerwę, w której zgłoszone zostaną do Wójta takie terminy. 
 
Wójt poinformował, że był też wniosek sołectwa Terenin o wprowadzenie odstępstwa na imprezę 
organizowaną w dniu 9.06.2018r. 
 
Z uwagi na duży chaos mecenas A. Jankowski zwrócił uwagę, że praktyka pokazuje, że w uchwale  
należy podać termin, nazwę sołectwa oraz rodzaj imprezy. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy na zgłaszanie przez sołtysów 
wniosków o dopisanie do projektu uchwały w sprawie odstępstw od zakazu spożywania napojów 
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alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Pabianice tych imprez, które mają odbyć się 
w najbliższym czasie. 
 
Po przerwie na sali obrad obecnych było 13 radnych. Salę opuścił radny A. Wąsat. 
 
Ustalona treść projektu uchwały wraz z terminami i  miejscowościami, w których mają odbyć się 
imprezy sołeckie zgłoszone przez sołtysów oraz radną M. Lubowicką odnośnie imprezy organizowanej 
przez sołectwo Wola Żytowska, z autopoprawkami Wójta, stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
Miejscowości i terminy zgłoszone jako autopoprawki do projektu uchwały są następujące: 

1. 10.06.2018r. - Rydzyny; 
2. 9.06.2018r. - Wola Żytowska; 
3. 9.06.2018r. - Terenin; 
4. 7.07.2018r. - Świątniki; 
5. 14.07.2018r. - Górka Pabianicka; 
6. 21.07.2018r. - Jadwinin; 

oraz 23.06.2018r. - Kudrowice, co nie było objęte autopoprawką Wójta. 
 
W tym miejscu radca prawny mec. A. Jankowski uprzedził, że prawdopodobnie w tej formie uchwała 
zostanie uchylona przez Nadzór Prawny Urzędu Wojewódzkiego, ponieważ uchwała wchodzi w życie 
po upływie 14 dni od dnia opublikowania, a część imprez ma się odbyć już 9 czerwca 2018r. 
 
Radni przyjęli taką informację do wiadomości. 
 
Uchwała Nr LVI/511/2018 wraz z autopoprawkami została przyjęta jednogłośnie. 
 
Kolejnym projektem uchwały był projekt o nr roboczym Nr LVI/E/2018. Do powyższego wprowadzona 
została autopoprawka Wójta. W §6 ust. 1 załącznika do uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 
celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska do likwidacji lokalnych 
kotłowni lub palenisk węglowych i zastąpienie ich przez źródło o wyższej sprawności wytwarzania, po 
słowach „każdego roku” dopisać: z zastrzeżeniem, że w roku 2018 wnioski będą przyjmowane do dnia 
31 lipca,”. 
 
Uwag do powyższego nie było. 
 
Uchwała Nr LVI/512/2018 wraz z autopoprawką została przyjęta jednogłośnie. 
 
Uwag do dwóch ostatnich projektów uchwał o nr roboczych Nr LVI/F/2018 i LVI/G/2018 nie było. 
Uchwały odpowiednio Nr LVI/513/2018 i Nr LVI/514/2018  zostały przyjęte w głosowaniu 
przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich,  jednomyślnie. 
 
 
Ad. pkt 9. 
 
 
Wójt w odpowiedziach Wójta na interpelacje, zapytania i wnioski poinformował, że w przerwie 
otrzymał informacje odnośnie pytań radnego Ł. Drewniaka. Stwierdził, że studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania gminy Pabianice dla Górki Pabianickiej i Świątnik wróciło do konsultacji 
z uwagi na otrzymanie negatywnych opinii od konserwatora zabytków, PGE i GDDKiA. Przekazał 
również radnemu pismo, w którym wskazano zakres uwag gminy Pabianice do planu zagospodarowania 
przestrzennego województwa łódzkiego. 
 
Na pozostałe interpelacje, zapytania i wnioski odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. 
 
 
Ad. pkt 10. 
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W wolnych wnioskach, komunikatach i sprawach różnych jako pierwszy głos zabrał radny A. 
Skawiński. 
 
Radny uważał, że w sprawozdaniu Wójta z pracy między sesjami powinno umieszczać się tak istotne 
informacje, jak np. to, że w planie zagospodarowania województwa łódzkiego planuje się kolej dużych 
szybkości, która ma powstać na części północnej gminy. Następnie chciał usłyszeć od Wójta wyjaśnienie 
odnośnie tego, że Wójt zrezygnował z członkostwa w zarządzie Lokalnej Grupy Działania, bez 
informowania o tym, i mimo iż gmina opłaca składki. 
 
Wójt wskazał na inspektor M. Kardas. 
 
Radny A. Skawiński stwierdził, że inspektor M. Kardas reprezentuje OSP Piątkowisko, ponieważ to 
sprawdził. 
 
W tym miejscu głos zabrał radny J. Błoch, który odniósł się do informacji jaką otrzymali sołtysi nt. 
konieczności podjęcia uchwał przez zebrania wiejskie opiniujące projekt uchwały w sprawie liczby 
punktów sprzedaży alkoholu. Otrzymali wytyczne, że uchwała musi zostać podjęta do 10.06. Również 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej prosił o wskazanie terminu w jakim mógłby przedstawić 
mieszkańcom informację nt. przemocy. W związku z tym, że jest to ważny termin, a zbliżają się żniwa, 
prace polowe, to wielu mieszkańców może nie być zainteresowanych przyjściem na zebranie 
zorganizowane w najbliższym czasie. Dlatego pytał, czy w/w uchwała może być podjęta w późniejszym 
czasie. 
 
Podobnego zdania był radny H. Szafrański, który uważał, że jeżeli zebrania będą organizowane tak 
często, to nikt nie będzie na nie przychodził. Przypomniał, że w sierpniu organizowane jest zwykle 
zebranie w sprawie przeznaczenia funduszu sołeckiego. 
 
Kierownik S. Izbicki w odpowiedzi poinformował, że już wcześniej sołtysi otrzymali informację o 
konieczności zaopiniowania takiej uchwały. Stwierdził, że zebranie nie musi się odbyć koniecznie do 
10 czerwca- może być 12-15 czerwca, jednak Rada Gminy musi przyjąć uchwałę na sesji czerwcowej, 
dlatego uchwały zebrań wiejskich muszą wpłynąć do gminy odpowiednio wcześnie. 
 
Pomimo takiej informacji radny J. Błoch podtrzymywał swoje stanowisko. 
 
Kierownik zauważył, że ewentualnie można zwołać sesję nadzwyczajną w lipcu. 
 
Pojawiły się głosy sprzeciwu na taką propozycję. 
 
W związku z tym sołtys Pawlikowic zapytał, czy rada sołecka nie mogłaby takiej opinii wydać. 
 
Mecenas odpowiedział przecząco. 
 
Pojawiła się opinia, że sołectwa nie będą chciały podejmować takiej decyzji. 
 
Kierownik wraz z mecenasem stwierdzili jednoznacznie, że gmina nie może w tej sytuacji nic zrobić, 
ponieważ takie są przepisy. 
 
Na tym zakończono dyskusję w tym temacie. 
 
Następnie radny M. Gryska odniósł się do projektu uchwały w sprawie wyjątków od zakazu spożywania 
alkoholu w miejscach publicznych. Wnioskował by zwołać sesję nadzwyczajną, gdy będzie gotowy 
projekt uchwały w sprawie całościowego rozwiązania problemu. 
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W dalszej kolejności radny Ł. Drewniak zauważył, że w wykazie uwag dot. miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego województwa łódzkiego znajdują się uwagi odnośnie drogi 
wojewódzkiej nr 485 i gazociągu, ale nie ma uwag dotyczących kolei dużych prędkości. 
 
Wójt zauważył, że ta kwestia jest już ustalona. 
 
Radny był innego zdania. Uważał, że jest to plan, dlatego powinna być złożona uwaga. Uargumentował 
powyższą tezę wskazując na negatywne skutki dla mieszkańców powstania takiej kolei. W związku z 
tym wnioskował by gmina odniosła się do tej kwestii, że gmina się na to nie godzi. 
 
Kolejne sprawy zgłosił sołtys wsi Świątniki. Były one następujące: 
- naprawienie wiaty przystankowej w Świątnikach znajdującej się od strony Pabianic ze względu na jej 
zły stan; 
- poprawienie bezpieczeństwa przystanku w Świątnikach po drugiej stronie w/w przystanku z uwagi na 
korzystanie z niego przez dzieci szkolne. Najlepiej tak, jak został zabezpieczony przystanek w Górce 
Pabianickiej „za górką”; 
- w związku z nasadzeniami drzew na zbieraczu wody przy polach proboszcza w Górce Pabianickiej 
jest problem z odbiorem wody. Należałoby coś zrobić z drzewami. 
- wykonanie rowu krytego, który biegnie za posesją Pana S……… w Górce Pabianickiej i dalej w 
kierunku rzeki, na terenie od strony OSP w Górce Pabianickiej, z uwagi na problem z odbiorem wody; 
- odmulenie rowu w Górce Pabianickiej i Świątnikach, który służy do odbioru wody z drogi krajowej 
nr 71 i z pól. Zdaniem sołtysa co najmniej 50% środków powinno być pozyskane od GDDKiA. 
 
Jako ostatni głos zabrał radny K. Kowalski, który pytał Wójta w jaki sposób organizowana jest praca 
urzędu, gdy pracownik jest np. na 2-tygodniowym urlopie, czy obowiązki przejmuje np. kierownik. Jego 
zdaniem praca urzędu musi być płynna i mieszkaniec nie może uzyskiwać informacji, że ma przyjść po 
urlopie pracownika. 
 
Innych spraw nie było. 
 
Ad. pkt 11. 
 
Przewodniczący zamknął LVI sesję Rady Gminy Pabianice. 
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